
Dz 12.0021.17. 2015    

      

     Protokół Nr 17 

z XVII sesji  Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim z dnia  8 grudnia 2015 roku. 

 

XVII  sesję Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim otworzył o godz. 18:30   Przewodniczący  

Rady i Zarządu Dzielnicy XII Zbigniew Kożuch słowami „Otwieram  XVI  sesję Rady 

Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim”. Po sprawdzeniu  listy obecności  (załącznik Nr 1 do 

protokołu) i stwierdzeniu wymaganego quorum do podejmowania prawomocnych 

rozstrzygnięć prowadzący przystąpił do ustalenia porządku obrad (doręczony radnym wraz z 

zawiadomieniem o dzisiejszej sesji) i przedstawił jego treść.  

Przewodniczący obrad zapytał  członków rady czy mają uwagi bądź propozycje zmian do 

przedstawionego porządku obrad. 

- Prowadzący poinformował zebranych, że na podstawie § 29 ust.1 w związku z § 18 ust 2  Statutu 

Dzielnicy XII zostały złożone  pisemne wnioski o wprowadzenie do porządku obrad 3 projektów uchwał 

z odstąpieniem od wymogu określonego w Paragrafie 27 ust 3 Statutu Dzielnicy XII. Projekty spełniają 

warunki określone w§ 29 ust 2 Statutu Dzielnicy. Projekty uchwał zostają poddane pod głosowanie, 

którego wyniki przedstawiają się następująco : 

- wniosek zgłoszony przez Przewodniczącą Komisji zdrowia o wprowadzenie do porządku obrad  

projektu uchwały komisji zdrowia w sprawie:   przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 
Za 18/przeciwko 0/ wstrzymujących się 0 

- wniosek o wprowadzenie do porządku obrad  projektu uchwały komisji zdrowia w sprawie:   

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 
Za 18/przeciwko 0/ wstrzymujących się 0 

- wniosek zgłoszony przez Przewodniczącego Kożucha o wprowadzenie do porządku obrad  projektu 

uchwały w sprawie: ekranów akustycznych wzdłuż ul. Wielickiej.  
Za 18/przeciwko 0/ wstrzymujących się 0 

 

-Prowadzący obrady wnosi o zmianę kolejności punktów porządku obrad. Projekty uchwał zgłoszone 

do porządku obrad przez Komisję zdrowia dot. przedłużenia umów najmu  lokali socjalnych 

będą procedowane jako Druki 1 i 2, pozostałe projekty uchwał przesuwają się na pozycje 3, 4, 

5 , 6, 7, 8, 9,10 i 11 . W związku z tym prowadzący obrady zmienia kolejność procedowania uchwał: 

 

Wobec powyższego Rada przyjmuje następujący porządek obrad 

1. Otwarcie XVII  sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu  z  XVI  sesji Rady  Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  

4. Podjęcie uchwał : 

 

Druk Nr 1  (projekt uchwały Komisji Zdrowia) w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu 

socjalnego 

Druk Nr 2  (projekt uchwały Komisji Zdrowia) w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu 

socjalnego 

Druk Nr 3 (projekt uchwały Zarządu) opinii sprzedaży działki nr 213/104 położonej w Krakowie, 

obręb 55 jedn. ewid. Podgórze 

 Druk Nr 4 (projekt uchwały Zarządu) montażu progów zwalniających na ul. Bieżanowskiej w 

Krakowie 

 



Druk Nr 5 (projekt uchwały Zarządu) budowy miejskich szaletów na terenie Dzielnicy XII 

Bieżanów-Prokocim 

 Druk Nr 6(projekt uchwały Komisji Architektury) ustalenia lokalizacji inwestycji celu 

publicznego dla zamierzenia inwestycyjnego pn. Przebudowa Pawilonu nr 3 w zakładzie 

Opiekuńczo –Leczniczym w Krakowie przy ul. Wielickiej 267, na działce nr 114/16 obr. 59 

Podgórze 

 Druk Nr 7 (projekt uchwały Komisji Architektury) ustalenia warunków zabudowy dla 

inwestycji pn. Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego z garażem podziemnym, 

wjazdem do garażu, wewnętrznym układem drogowym i miejscami postojowymi na działce nr 

504/2 obr. 101 jedn. ewid. Podgórze wraz z budową zjazdu oraz przyłączy wod-kan.gaz, energii 

elektrycznej na działkach nr 703/3, 704/1, 686/2 obr. 101 jedn. ewidencyjna Podgórze przy ul. 

Potrzask w Krakowie 

Druk Nr 8 (projekt uchwały Komisji Edukacji) utworzenia Liceum Ogólnokształcącego na 

terenie Instytutu Pediatrii Uniwersytetu Jagiellońskiego w Prokocimiu. 

 

Druk Nr 9 (projekt uchwały Komisji Sportu) budowy sztucznego lodowiska na terenie 

Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim. 

 

Druk nr 10 (projekt uchwały Komisji Ochrony Środowiska) rewitalizacji parku dworskiego 

łączącego teren Szkoły Podstawowej nr 124, ulicę Weigla i Dwór Czeczów i utworzenia w 

nim parku miejskiego 

Druk nr 11 (projekt uchwały Komisji Ochrony Środowiska) renowacji pomnika na Wzgórzu 

Kaim w Bieżanowie 

Druk Nr 12 ( projekt uchwały Zarządu) w sprawie: ekranów akustycznych wzdłuż ul. 

Wielickiej 

 
5. Wolne wnioski 

6. Ogłoszenia i komunikaty 

7. Zakończenie sesji. 
 

Ad 3 

Przyjęcie protokołu  z  XVI  sesji Rady Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim. 

-Prowadzący obrady zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu z  XVI sesji Rady 

Dzielnicy XII. 

W związku tym, że nikt nie zgłosił uwag prowadzący poinformował zebranych, że protokół 

został  przyjęty.  

 

Ad. 4. Podjęcie uchwał : 

 

Druk Nr 1 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego  w imieniu 

projektodawcy przedstawiła Przewodnicząca komisji pani Barbara Frączek. 

 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XVII/186/2015  

z dnia  8 grudnia 2015 r.  

 

 

 



Druk Nr 2 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego  w imieniu 

projektodawcy przedstawiła Przewodnicząca komisji pani Barbara Frączek. 

 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XVII/187/2015  

z dnia  8 grudnia 2015 r.  

 

Druk Nr 3 

Projekt uchwały w sprawie: opinii sprzedaży działki nr 213/104 położonej w Krakowie, obręb 

55 jedn. ewid. Podgórze  przedstawił w imieniu projektodawcy- Zastępca przewodniczącego Pan 

Wiesław Markowicz. 

Sprzedaż działki w tym rejonie ul. Jerzmanowskiego spowoduje zmniejszenie ilości miejsc 

parkingowych dla mieszkańców i osób robiących zakupy na placu targowym. 

W dyskusji nad projektem uchwał głos zabierali: p. J. Zadwórny, p. Z. Kożuch, p. R. Buchelt, 

p. P. Wojciechowski. 

Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła stosunkiem głosów: 

18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XVII/188/2015  

z dnia   8 grudnia 2015 r.  

 

Druk Nr 4 

Projekt uchwały w sprawie: montażu progów zwalniających na ul. Bieżanowskiej w Krakowie 

 imieniu projektodawcy przedstawił Pan Zbigniew Kożuch. 

- prowadzący autopoprawką zmienia zapis w paragrafie 1 na następujący: „ Wnioskuje się do 

Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu w Krakowie o montaż progów zwalniających 

na ulicy Bieżanowskiej, na odcinku od ul. Wielickiej do ul. Nad Potokiem ( w szczególności w 

pobliżu Przedszkola 49 i Szkoły Podstawowej nr 61)”  

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: p. B. Leśniak, p. M. Lasota, p. R. Buchelt, 

p. J. Zadwórny,p. E. Matykiewicz, p. Z. Kożuch, p. P. Wojciechowski, p… M. Stawarz, p. A. 

Józefczyk. 

-Przewodniczący podsumowując temat montażu progów zwalniających na ul. Bieżanowskiej 

stwierdził, że jest tylu zwolenników ograniczenia ilości progów zwalniających ilu 

przeciwników tych zmian. Trudno w tej sprawie znaleźć konsensus. 

Wobec braku dalszych uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 11 za, 0 przeciw, 6 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XVII/189/2015  

z dnia  8 grudnia 2015 r.  

 

Druk Nr 5 

Projekt uchwały w sprawie: budowy miejskich szaletów na terenie Dzielnicy XII Bieżanów-

Prokocim przedstawił w imieniu zarządu Przewodniczący Kożuch. 

-Prowadzący wyjaśnił, że do przygotowania tej uchwały skłoniła go propozycja ZIKiT-u dot. 

lokalizacji szaletu w parku Aleksandry. Kilka lat temu, w poprzedniej kadencji Rada Dzielnicy 

XII podjęła uchwałę w spr. lokalizacji szaletu w rejonie skrzyżowania ulic: Wielickiej i Teligi. 

Nie otrzymaliśmy wówczas odpowiedzi w tej sprawie.  

 



Wobec braku uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów:18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr  XVII/190/2015  

z dnia  8 grudnia 2015 r.  

 

Druk Nr 6 

Projekt uchwały w sprawie:   ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego dla zamierzenia 

inwestycyjnego pn. Przebudowa Pawilonu nr 3 w zakładzie Opiekuńczo –Leczniczym w 

Krakowie przy ul. Wielickiej 267, na działce nr 114/16 obr. 59 Podgórze przedstawił w imieniu 

Komisji Architektury Przewodniczący Komisji Pan Rafał Jońca. 

 

Wobec braku uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów:19 za, 0 przeciw,1 wstrzymujący się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr  XVII/191/2015  

z dnia  8 grudnia 2015 r.  

 

Druk Nr 7 

Projekt uchwały w sprawie: ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn. Budowa budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego z garażem podziemnym, wjazdem do garażu, wewnętrznym 

układem drogowym i miejscami postojowymi na działce nr 504/2 obr. 101 jedn. ewid. Podgórze 

wraz z budową zjazdu oraz przyłączy wod-kan.gaz, energii elektrycznej na działkach nr 703/3, 

704/1, 686/2 obr. 101 jedn. ewidencyjna Podgórze przy ul. Potrzask w Krakowie przedstawił 

w imieniu Komisji Architektury Przewodniczący Komisji Pan Rafał Jońca. 

 

Wobec braku uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 1wstrzymujący się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę  nr  XVII/192/2015  

z dnia  8 grudnia 2015 r.  

 

Druk Nr 8 

Projekt uchwały w sprawie: utworzenia Liceum Ogólnokształcącego na terenie Instytutu 

Pediatrii Uniwersytetu Jagiellońskiego w Prokocimiu przedstawiła w imieniu Komisji 

Przewodnicząca Pani Barbara Leśniak. 

- Pani B. Leśniak oraz Przewodniczący Kożuch uczestniczyli w spotkaniu organizowanym 

przez Dyrekcję Szkoły Podstawowej w Szpitalu Uniwersyteckim  w Prokocimiu. W spotkaniu 

uczestniczyli również rodzice dzieci hospitalizowanych w placówce. Niektórzy młodzi ludzie, 

którzy maja przewlekłe schorzenia korzystają z opieki szpitalnej czasem kilka miesięcy z 

przerwami, krótszymi lub dłuższymi. W szkole z powodu absencji nie są klasyfikowani i tracą 

cały rok, który muszą powtarzać. Utworzenie LO w szpitalu umożliwiłoby tym osobom 

realizację nauki i ukończenie szkoły w terminie. Liczba takich osób jest zróżnicowana, w 

jednym roku jest ich 30 , w innym około 20.   

-Pan M. Szymański zapytał jakie są koszty utworzenia takiego liceum. 

-Przewodniczący odpowiedział, że są to koszty rzędu około 200 tys. zł rocznie ( etaty 

nauczycieli). Z tego co powiedziała Pani Dyrektor w LO mogłaby być realizowana podstawa 

programowa zarówno dla liceum jak i technikum. 

Wobec braku uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów:18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr  XVII/193/2015  

z dnia  8 grudnia 2015 r.  

 



Druk Nr 9 

Projekt uchwały w sprawie: budowy sztucznego lodowiska na terenie Dzielnicy XII Bieżanów-

Prokocim przedstawił w imieniu projektodawcy Przewodniczący Komisji Sportu Pan Dawid 

Kwiatkowski. 

-pan D. Kwiatkowski wyjaśnił zebranym zasadny działania lodowiska. Pierwsza tego typu 

ślizgawka zostanie otwarta 10 grudnia br.  przy Centrum Kultury w Nowej Hucie. Jest to 

lodowisko składane wiosną i przechowywane do  czasu rozpoczęci kolejnego sezonu zimowego 

przez Operatora. Koszt utrzymania takiego lodowiska miesięcznie ok. 8 -10 tys. zł ( energia, 

woda, utrzymanie, obsługa, itp.) 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: p. J. Zadwórny, p. M. Stawarz, p. T. Guzik, 

p. M. Lasota, p. Z. Kożuch, p. D. Kwiatkowski, p. P. Fąfara. 

 

Wobec braku uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18  za, 0 przeciw, 0wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XVII/194/2015  

z dnia  8 grudnia  2015 r.  

 

 Druk nr 10 

Projekt uchwały w sprawie: rewitalizacji parku dworskiego łączącego teren Szkoły 

Podstawowej nr 124, ulicę Weigla i Dwór Czeczów i utworzenia w nim parku miejskiego 

 przedstawiła w imieniu projektodawcy Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska  Pani 

Elżbieta Matykiewicz.  

-Prowadzący obrady p. Z. Kożuch wyjaśnił, że spadkobiercy rodziny Czeczów zrzekli się 

prawa do Dworu Czeczów, ale nie zrzekli się prawa do terenu wokół budynków, mogą rościć 

sobie prawo do jego odzyskania. Koszty utworzenia parku w tym rejonie będą ogromne z uwagi 

na to, że teren znajduje się pod ochroną Konserwatora zabytków. 

Wobec braku uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów:17 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XVII/195/2015  

z dnia  8 grudnia 2015 r.  

 

Druk Nr 11  

Projekt uchwały w sprawie: renowacji pomnika na Wzgórzu Kaim w Bieżanowie  przedstawiła 

w imieniu projektodawcy Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska  Pani Elżbieta 

Matykiewicz.  

-Pani E. Matykiewicz podziękowała Przewodniczącemu za zorganizowanie obchodów 100- 

lecia postawienia obelisku na Wzgórzu Kaim. 

Wobec braku uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów:18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XVII/196/2015  

z dnia  8 grudnia 2015 r.  

 

Druk Nr 12 

Projekt uchwały w sprawie: ekranów akustycznych wzdłuż ul. Wielickiej   przedstawił 

Przewodniczący Zbigniew Kożuch, który wyjaśnił, że sprawa ekranów akustycznych w tym 

rejonie Krakowa pojawiła się po wybudowaniu autostrady. Mieszkańcy osiedla przy ul. 

Podłęskiej (ok. 1 500 osób) starają się o ekranu akustyczne od wielu lat. Gmina sprzedała teren, 

na którym stały baraki ( stanowiące niejako ekran akustyczny) i nowy właściciel przewiduje na 



tym miejscu budowę parkingu strzeżonego. W wyniku przeprowadzonych badań okazało się  

że dopuszczalne normy natężenia hałasu są przekroczone na osiedlu o 30 -40 %. 

-Prowadzący zgłasza autopoprawkę do projektu uchwały po słowach strona północna : „od 

skrzyżowania ul. Mała Góra do rejonu Parku Aleksandry w Krakowie” 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: p. M. Stawarz, p. J. Zadwórny, p. A. 

Józefczyk, p. R. Jońca.  

Wobec braku uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 6 za, 3 przeciw, 8 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XVII/196/2015  

z dnia  8 grudnia 2015 r.  

 

Ad.5. Wolne wnioski  

-Pan R. Buchelt zaprosił zebranych na Jubileusz 35 lecia Szkoły Podstawowej nr 41. 

-Pan M. Szymański zapytał , która komisja zajmuje się TBS-ami, komu podlegają. Wyjaśnień 

udzieliła Pani M. Stawarz. 

 

Ad.6  Ogłoszenia i komunikaty 

-Prowadzący obrady p. Zbigniew Kożuch przedstawił harmonogram sesji rady Dzielnicy XII 

na pierwsze półrocze 2016 r.  

12.01., 09.02, 15.03, 12.04, 17.05, 14.06, 05.07, 30.08. 

Sesje odbywają się o godz. 18:30 w siedzibie Dzielnicy XII. 

 

 

Przewodniczący zespołów problemowych ustalili terminy posiedzeń komisji: 

Komisja Infrastruktury 05.01. godz. 17:30 

Komisja Edukacji- 04.01. godz. 19:00 

Komisja ds. budżetu obywatelskiego-  05.01. godz. 18:00 

Komisja architektury- 05.01. godz. 18:00 

Komisja Sportu- 04.01. godz. 18:30 

 

Pan T. Guzik poinformował zebranych, że kolejny numer „Dwunastki” ukaże się w czwartek- 

10.12.2015 r., a ostatni w tym roku przed świętami. 

- Pan Tomek Guzik zaprosił zebranych na Podgórskie Ubieranie Choinki , teren Sz. Podst. 24 

przy ul. Aleksandry, które jest organizowane. 18.12.2015 r. o godz. 13:30 . 

-Prowadzący obrady Z. Kożuch złożył zebranym życzenia świąteczne. 

 

Ad 7. Zakończenie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Prowadzący zamyka sesję Rady słowami „Zamykam obrady 

XVII sesji Rady Dzielnicy XII w dniu 8 grudnia  o godz. 20:00. 

 

Protokołowała:                                                                     Prowadzący obrady: 

Małgorzata Synowiec                    Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XII 

 

 

                        Zbigniew Kożuch  


